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Verslag dorpsraadvergadering, donderdag 25 – 05 – 2023 aanvang 19.30 uur  MFC 

Afgemeld: Paul, Jac, Martin 

  

1. Opening 

- De agenda wordt zonder aanvullingen vastgesteld. 

 

2. Werkgroep Openbare ruimte  

- Trafohuisje: het blijkt dat we het trafohuisje niet onder kunnen brengen bij een organisatie of 

stichting en dat we verder geen mogelijkheden zien. Ton mailt dit naar Enexis en gemeente. 

- Sfeerverlichting centrum: dit wordt geagendeerd voor de volgende vergadering. 

- Het onderhoud bij Madou’s bosje moet worden opgepakt, het is niet mogelijk om momenteel 

begrazing met schapen te organiseren. 

 

3. Werkgroep Sociaal 

- Nieuwkomersdag: Ton informeert bij de Meterikse verenigingen of zij medewerking willen 

verlenen. Datum wordt later bepaald. 

- Vrijwilligersdag: deze wordt verplaatst naar het najaar. 

 

4. Werkgroep Wonen en Dorpsontwikkeling 

- Koen Muijsers stopt als lid van de werkgroep in verband met drukke werkzaamheden. 

- Straatnamen: er zijn diverse voorstellen gekomen vanuit de bevolking, helaas heel weinig 

vrouwennamen. Ton rubriceert de voorstellen in 2 groepen, enerzijds raakvlak met de molen en 

anderzijds raakvlak met plantennamen. Dit wordt rondgemaild waarna alle dorpsraadsleden hier 

een reactie opgeven. Hierna wordt een definitief voorstel naar de gemeente gemaild. 

- De gemeente blijft in gebreke wat betreft de informatievoorziening ontwikkeling Meteriks veld 2.  

 

5. Werkgroep Verkeer 

- Na overleg met Peter Janssen is het terras bij ’t Hukske is beschikbaar voor het parkeren van de 

Josko auto’s. De schermen van het terras aan de voorzijde worden afgebroken zodat er meer 

parkeerruimte komt. 

- Dinsdag 23 mei is het overleg geweest met initiatiefnemers werkgroep, vertegenwoordigers van de 

ondernemers, gemeente, 2 mediators, Mathieu en Frans. Er komen verkeersremmende 

maatregelen in de St. Jansstraat bestaande uit flexibele paaltjes, het betreft een proef waarbij ook 

gemonitord wordt of het effect heeft. De gemeente werkt dit verder uit en de exacte plek wordt op 

locatie bekeken. 

Er werd door iedereen aangegeven dat controle en handhaven het meeste resultaat zou opleveren, 

helaas blijkt dit in de praktijk niet te organiseren. Mathieu gaf aan dat hartjesborden waarin de 

max. snelheid staat aangegeven een positieve benadering zou kunnen zijn. 

- Speulhofsbaan: de werkzaamheden laten nog op zich wachten. 

 

6. Werkgroep Duurzaamheid 

-  26 juni is er een infoavond duurzaamheid met de gemeentelijke warmmakers. 
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7. Evaluatie DOVDOP (concept) 

 We nemen het stuk op hoofdlijnen door. De opmerkingen die werden gemaakt verwerkt Karin en 

verder mailt iedereen zijn/ haar tekstuele aanpassingen naar Karin. In de volgende vergadering 

wordt dit verder opgepakt waarbij ook gekeken wordt naar het raamwerk voor de toekomst. 

 

8. Nieuwe leden dorpsraad 

We zijn ervan overtuigd dat mensen persoonlijk benaderen het beste resultaat heeft. Verder komt 

er een stukje voor ’t Krèntje en facebook. 

 

9. Verslag van 20-04-2023 + actielijst (zie bijlage) 

- Het verslag wordt goed gekeurd. 

- De actielijst is bijgewerkt. 

 

10. Post tot 20-05-2023 

- Frans heeft de betrokkenen bij met multifunctioneel speelveld uitgenodigd voor een bijeenkomst 

omdat niet iedereen het juiste beeld had van een dergelijk speelveld en de daarmee gemoeide 

investering, veiligheidseisen, enz. 

 

11. Kopij ’t Krèntje 

wk 1: verslag, duurzaam 
wk 2: agenda, aanvulling dorpsraad 
wk 3: agenda 

 
12. Rondvraag en sluiting 
- BBQ is gepland op zondag 20 aug.. Dit zou bij Ton plaatsvinden maar dit blijkt niet mogelijk. 
- De juni vergadering is in de SOOS. 
- Jolanda neemt deel aan een cursus communicatie en media aangeboden door de gemeente. 
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